

## Registerbescheinigung

Aufgrund Einsicht in das elektronische Handelsregister des Amtsgerichts Mainz zu HRB 40163 am 8. August 2018 bescheinige ich, dass

a) die **juwi international GmbH**, Energie-Allee 1, 55286 Wörrstadt (HRB 44404 des Amtsgerichts),

b) die **juwi Energieprojekte GmbH**, Energie-Allee 1, 55286 Wörrstadt (HRB 42088 des Amtsgerichts Mainz),

c) die **juwitality GmbH**, Energie-Allee 1, 55286 Wörrstadt (HRB 43100 des Amtsgerichts Mainz),

aufgrund Verschmelzungsvertrages vom 13. Juni 2018 URNr. 873/2018 M des Notars Dr. Henning Münch, Oppenheim, auf die **juwi AG**, Energie-Allee 1, 55286 Wörrstadt (HRB 40163 des Amtsgerichts Mainz) verschmolzen wurden. Die „juwi AG“, wie vorgenannt, ist die Rechtsnachfolgerin der Gesellschaften zu a), b) und c).

Oppenheim, 15. August 2018

Dr. Münch, Notar



## Register confirmation

Upon inspection of the electronic Commercial Register of the local court Mainz HRB 40163 on 8th August 2018 I certify that

a) the **juwi international GmbH**, Energie-Allee 1, 55286 Wörrstadt (registered with the Local Court of Mainz HRB 44404),

b) the **juwi Energieprojekte GmbH**, Energie-Allee 1, 55286 Wörrstadt (registered with the Local Court of Mainz HRB 42088),

c) the **juwitality GmbH**, Energie-Allee 1, 55286 Wörrstadt (registered with the Local Court of Mainz HRB 43100),

each have transferred any and all of their assets, rights and liabilities to **juwi AG**, registered with the Local Court of Mainz under HRB 40163, by way of a merger agreement dated 13th June 2018 which was executed in front of and notarized by the German notary public Dr. Henning Münch under number of the notarial deed 873/2018 M. juwi AG is the sole legal successor of the aforementioned entities under a), b) and c).

Oppenheim, 15th August 2018

Dr. Münch, Notary